
Ingezonden Brief voor de Commissievergadering van 17 april 2025. 

Voorop gesteld ik ben absoluut niet tegen de opvang van asielzoekers! 

Gevluchte mensen en gezinnen in nood , die écht hulp nodig hebben , met de nadruk 

op écht , 

die mensen moeten we zeker helpen en opvangen. 

Met alle liefde en plezier sta ik ervoor open om vluchtelingen , en dan vooral met 

name de gezinnen , te helpen die echt in nood zijn en écht hulp nodig hebben. 

Dat gezegd te hebben , ben ik van mening dat de locatie Boekelsedijk in het 

sportpark in Uden niet geschikt is voor het realiseren van een grote AZC locatie. 

Wat er nu staat te gebeuren. . 

- de komst van een AZC voor 300 mensen 

- met 24-uur bewaking , 

- afgeschermd van de omgeving 

past op geen enkel punt in deze gemeenschap! 

Het past ook niet in het bestemmingsplan en het past niet in het gevoel van 

veiligheid en verbondenheid dat in hier leeft. 

We snappen de vraag vanuit de overheid dat we mensen op moeten vangen. 

Maar de manier waarop? NEE , totaal niet. 

Niet alleen gezien vanuit de omwonenden , maar zelfs niet gezien vanuit de mensen 

die écht in nood zijn en hulp nodig hebben. 

Dit is geen oplossing , geen echte hulp. 

Het lijkt meer op iets op dat MOET , financieel aangestuurd. 

Schijn hulpverlening zonder draagvlak 
, 
en uiteindelijk kost het ons allemaal geld. 

Bij een grootschalige opvang wordt het COA betaald van het belastinggeld. 

En bij een kleinschalige opvang in de omgeving ook van ons belastinggeld 
, 
maar 

dan via de gemeente. 

Linksom of rechtsom de burger betaald. Maar dan zouden we er op zijn minst écht 

mensen mee moeten helpen 
, 
op een menselijke kleinschalige manier in een setting 

waarin verbinding mogelijk is. 



De Boekelsedijk zal een hele nieuwe woonwijk gaan worden , die totaal niet in de 

infrastructuur past. Met mensen die zich samen gesterkt zullen gaan voelen en voor 

hun eigen normen en waarden op gaan komen en strijden. . 

En waarom een AZC voor 300 tot 500 mensen midden in een Sportpark gaan 

plaatsen? 

Sport en park , deze naam zegt het al. . 

Dit is het groene hart van Uden , waar we trots op zijn! 

Hier komen veel mensen voor ontspanning , sport en vooral ook voor het sociale 

samenzijn. 

Waar dagelijks ook nog eens honderden kinderen op de fiets voorbij komen om naar 

school of de sportclub te gaan. 

Ik ben tegen 1 grote , nieuwe woonlocatie voor 300 tot 500 asielzoekers en 

statushouders in het sportpark. 

Je moet zo’n grote groep , niet op 1 locatie bij elkaar gaan plaatsen. Mensen in nood 

moet je zeker helpen , maar niet op deze manier. 

Deze mensen hebben veel psychische schade opgelopen , wat natuurlijk logisch en 

zeer begrijpelijk is. 

Ze hebben de afgelopen tijd al veel leed en ellende doorgemaakt. Deze ingrijpende 

en vooral traumatische gebeurtenissen moeten ze nog gaan verwerken. Dat kost 

tijd. . 

Ze komen met hun eigen normen en waarden Nederland binnen , die zijn psychisch 

nog niet in staat om zich enigszins aan onze normen en waarden aan te gaan 

passen. Die hebben eerst nog veel te verwerken. 

Bij sommige asielzoekers lopen vrouwen in thuislanden gesluierd en bedekt rond. 

In het Udense Sportpark komen dadelijk honderden kinderen en volwassen 

vrouwen dagelijks in sportkleding , of korte en blote zomerkleding voorbij 

gefietst. . 

Dit moet door de gemeente als hoog risico worden beschouwd , dit is geen 

veilige situatie! 



Punt veiligheid: 

De Boekelsedijk is een hele drukke fietsstraat. Dit is al jaren een bekend probleem 

bij de gemeente. 

Honderden kinderen die dagelijks voorbij het AZC naar school of de sportclub 

moeten fietsen? 

Kinderen die in het donker door het sportpark langs het AZC naar huis moeten 

fietsen vanaf de sportclub en hun bijbaantje! 

Dit treft heel Uden. We horen nu al geluiden van bezorgde ouders die aangeven dat 

ze hun kind niet aan gaan melden bij het Udens College 
, puur voor de onveilige 

fietsroute door het sportpark en langs het AZC ernaartoe. Een school als het Udens 

College gaat hierdoor veel minder nieuwe aanmeldingen krijgen. Mensen zeggen nu 

al uit te gaan wijken naar Veghel , Gemert , 
Mill of Heesch. 

-Meer drukte en autoverkeer betekend minder veiligheid 

-Een AZC met hekken eromheen en beveiliging ervoor , 
dat nodigt niets van 

gastvrijheid uit. 

- Hiermee geef je een verkeerd signaal af 
, 
ook naar onze kinderen. 

-Er staan in Nederland al ruim 1200 asielzoekers op de zogenaamde Top X lijst die 

het aantal asielzoekers registreert die een ernstige misdaad hebben gepleegd. De 

asielzoekers op deze top x lijst worden overgeplaatst naar speciale extra beveiligde 

centra in Nederland. 

Echter zijn er in Nederland maar in totaal 90 plaatsen beschikbaar voor asielzoekers 

die een misdrijf hebben gepleegd. Tegenover 1200 in heel Nederland en 180 

asielzoekers in Noord-Brabant. 
. 
Tijdens de informatie avond viel de gemeente en het 

COA hierover stil. 

Er kwam geen antwoord op onze vraag waar de overige 1190 criminele asielzoekers 

dan nu overal in Nederland in ‘gewone’ AZC’s geplaatst zijn. . 

-Maar gelukkig kon de gemeente én het COA ons wel benadrukken dat ze absoluut 

niet in het AZC in Uden geplaatst gaan worden. . ??! Maar waar dan wel? 

-De fietstunnel onder de N264 bij de Boekelsedijk voldoet niet meer aan de huidige 

veiligheidseisen. 

-Een fietstunnel die achterstallig onderhoud heeft , wat onlangs nog uit een gemeente 

onderzoek is gekomen. Maar dat de fietstunnel niet aangepakt gaat worden naar de 

huidige regel- en wetgeving omdat dit bij de gemeente geen prioriteit heeft? 



-Verschillende woonwijken liggen op slechts 200 tot 300 meter afstand van het AZC 

vandaan , die gescheiden word door een zeer drukke fietstunnel. 

-Volkel-West is een jonge buurt met een actieve buurtvereniging. 

Een buurt die elkaar helpt waar nodig is , en waar iedereen gewoon nog bij elkaar 

achterom kan binnenlopen waar nu op 300 meter vandaag een AZC gaat komen. 

-Hoe zit het met onze eigen kinderen die dadelijk niet meer vrij buiten durven te 

spelen? 

-De veiligheid van onze eigen kinderen zoveel mogelijk waarborgen , dat is toch een 

grondrecht in Nederland? 



Punt voorzieningen: 

Er is gekozen voor een locatie met vele voorzieningen?! 

AZC Boekelsedijk: 

-Busstation ligt op 700 meter 

-Supermarkt ligt op 15 km , 

-School ligt op 32 km , 

-Sportvoorzieningen en sportclubs zitten inderdaad in het Sportpark dichtbij. Maar 

het AZC gaat zelf , op de eigen locatie en dus op eigen terrein , voor 

sportvoorzieningen verzorgen ??! 

-De dichts bijzijnde school is de Wijde Wereld , maar die zit vol en gaat asielzoekers 

niet opvangen. 

De huidige asielzoekers die in het vd Valk verblijven krijgen basisonderwijs 

aangeboden bij een basisschool in Uden-Noord. 

De gemeente heeft bij het aanbieden van onderwijs aan asielzoekers als 

uitgangpunt aangegeven: “De voorziening richt zich op het leren van de Nederlandse 

taal , het aanleren van schoolse vaardigheden en het integreren in de wijk/kern en in 

de school. Kinderen in de leeftijd van 4-7 jaar stromen in de reguliere kleutergroepen 

bij een thuisnabije school. ” 

De huidige kinderen die nu in vd Valk verblijven zitten in Uden-Noord op een school. 

En omdat ze volgens de gemeente daar nu zo goed gewend en geïntrigeerd zijn , 

worden ze niet overgeplaatst naar andere basisscholen die dichterbij het AZC 

gelegen liggen. 

-Dat betekend dat deze kinderen iedere dag 3 km op en neer naar school moeten 

reizen. 

-Hoe gaat dit dadelijk in de praktijk verlopen? Worden deze kinderen door de 

gemeente dagelijks met een prive taxi naar school gebracht? 

-Welke aanwezige voorzieningen bedoelt u eigenlijk bij de locatie 

Boekelsedijk? 



AZC locatie Boekelsedijk , sportpark Uden. . : 

Ik heb nog zoveel onbeantwoorde vragen. . 

-Waarom een AZC plaatsen in een doodlopende straat? 

-Waarom een AZC plaatsen langs een fietstunnel? 

-Waarom een AZC plaatsen waar dagelijks honderden kinderen vanuit Volkel , Uden- 

Zuid , Boekel en Odiliapeel langs moeten fietsen om naar school of naar hun 

sportclub te gaan? 

-Is er bij het maken van de keuze tot een geschikte locatie echt serieus rekening 

gehouden met het welzijn van al deze kinderen? 

-Waarom een AZC plaatsen waar veel jonge vrouwen in sportkleding of korte 

zomerkleding op fiets langs moeten? 

-Waarom een AZC plaatsen in een park met Helmond als voorbeeld? Waar een 

brute groepsverkrachting heeft plaats gevonden in een park! 

Waar een Nederlandse vrouw door 5 minderjarige asielzoekers op verschrikkelijke 

wijze verkracht is? 

e 

-Waarom een AZC plaatsen waar het openbaar vervoer , de 1 bushalte op 700 

meter vandaan ligt? 

e 

-Waarom een AZC plaatsen waar de 1 supermarkt op 1. 5 km vandaan ligt? 

-Waarom een AZC plaatsen naast een fietstunnel waarvan onlangs nog als 

conclusie uit onderzoek van de Gemeente Maashorst is gekomen dat deze 

fietstunnel niet meer voldoet aan de richtlijnen voor veiligheid? En dus 

vervangingsonderhoud nodig heeft. Maar dat hier nu niet de prioriteiten liggen , en dit 

niet opgepakt gaat worden? 

- Terwijl de gemeente als peilpunten vanaf het begin heeft aangegeven de grote 

voorkeur te geven aan meerdere kleinere en gespreide opvangplaatsen binnen de 

gemeente Maashorst. 

1 grote locatie is niet gewenst 
, 

dit is uit verschillende onderzoeken naar voren is 

gekomen als voorbereiding op de komst van een AZC naar voren is gekomen. 

- Gaan er bezuinigingen plaatsvinden door de komst van een AZC? 

-Worden de gemeentelijke lasten verzwaard door de komst van een AZC? 



- Is er voldoende ambtelijke capaciteit bij de realisatie van een AZC? 

Het voorbereiden , openen en exploiteren van locaties vergt veel mensuren. 

-Heeft de gemeente deze mensen wel beschikbaar? 

-En is extra ambtelijke capaciteit te realiseren , aangezien de huidige krapte op de 

arbeidsmarkt? En is er geld beschikbaar voor deze extra kosten voor extra 

ambtelijke capaciteit? 

-Heeft de komst van een AZC , en de beoogde spoed die hiermee gebaat is , 

een nadelige invloed op andere projecten van de gemeente Maashorst? 

-Zijn er projecten die nu gepauzeerd of gestopt moeten worden om zo uren vrij te 

maken voor de realisatie van de komst van een AZC? 

-Gaat de realisatie van een AZC niet ten koste van andere maatschappelijk 

belangrijke projecten? 

-Biedt de locatie Boekelsedijk geen permanente oplossing voor het woningtekort , 

mede omdat de vergunning (van vijf plus vijf jaar) tijdelijk is? 

-Dient voor de realisatie van een AZC de omgevingsvisie worden gewijzigd? 

Wanneer de aanvraag voor langere duur is dan vijf jaar , moet de omgevingsvisie 

worden gewijzigd wanneer het initiatief niet binnen de visie past. 

- En hoe zit het met de aan- of afwezigheid van diverse gevoelige bestemmingen in 

de buurt met de N264 er op enkele meters achter? Is er dan ineens geen risico op 

extra gezondheidsschade door verkeersgerelateerde luchtverontreiniging? ivm de 

uitstoot van het weg en vliegverkeer. 

-Het veiligheidsplan dat wordt opgesteld gaat structureel overlegd worden , ook met 

omwonenden. Hoe gaat de gemeente de omwonenden hierover informeren wanneer 

deze evaluaties gepland gaan worden? 

-Waar kunnen onze eigen kinderen nog gaan wonen? De krapte in de woningmarkt 

voor starters is een algemeen en bekend probleem. 

- Wanneer we wel voor kleinere omvang per locatie zouden gaan (van bijvoorbeeld 

50 mensen per locatie) 
, 
zou dat betekenen dat bezuinigingen plaats moeten vinden 

of dat de gemeentelijke lasten verzwaard worden. 

-Aan de Boekelsedijk in Uden heeft de gemeente een groot perceel (24 ha) in 
, 

eigendom 

- De locatie ligt dicht tegen de kern van Uden aan waarmee de afstand tot algemene 

voorzieningen beperkt is. Op voorhand zijn er geen grote belemmeringen op gebied 

van milieu , geluid , veiligheid en sociaal domein. ?? 



-Tegelijkertijd moet bij de ontwikkeling van de locatie Boekelsedijk rekening 

gehouden worden met de stedenbouwkundige en landschappelijke eisen , zoals 

omschreven in de Omgevingsvisie. Op dit moment maakt de locatie Boekelsedijk 

deel uit van belangrijke groene structuur die vanuit het buitengebied via het 

Sportpark Uden inkomt , toch? 

Ik ben van mening dat de locatie Boekelsedijk in het sportpark in Uden niet geschikt 

is voor het realiseren van een grote AZC locatie. 

Ik ben van mening dat het beter is om gezinnen in echte nood die écht hulp nodig 

hebben gespreid in Nederlandse woonwijken , en zo verspreid in huizen te plaatsen 

om op te vangen. 

Door ze gespreid in woonwijken te huisvesten verwacht ik dat je veel meer 

draagvlak , medewerking van de omwonenden en integratie van deze gevluchte 

mensen tot gevolg zult krijgen. 

Hierdoor zullen deze gezinnen zich ook eerder aan gaan passen aan ónze , 

en hiermee bedoel ik de authentieke Nederlandse normen en waarden. 

Ik heb nog zoveel meer vragen. . Maar laat het hier verder bij. 

Ik ben zeker van mening dat we mensen in nood die écht hulp nodig hebben 

dit moeten aanbieden , maar niet op deze manier , en ten koste van onze eigen 

kinderen. 

Ik maak me oprecht zorgen om de veiligheid 
, 

en dan vooral de veiligheid voor alle kinderen die er straks 

dagelijks langs gaan fietsen. 

Dit is een noodoproep 
, 
luister alstublieft goed naar uw 

eigen inwoners!! 

En hiermee sluit ik het af , en rest het mij om u hartelijk te danken voor uw 

genomen tijd en moeite om naar mijn verhaal te luisteren. 



Met 

vriendelijke groet, 

Mw, 

Email: 

Me 
gmail.com 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


